

تغير أوزان الأرباح لحسابات مبدأ المضاربة فالأهلي الإسلامي Change of ahli Islamic Mudaraba based accounts Profit weightages

Dear Customer,

عزيزي العميل

This is with reference to your Mudaraba based account maintained with Ahli Islamic - Ahli Bank SAOG (the "Bank"), the Account Opening Terms and Conditions of the Bank ("Standard Conditions") issued by the Bank and accepted by you.

بالإشارة إلى حساب المضاربة الخاص بك لدى الأهلي الإسلامي - البنك الأهلي ش.م.ع ("البنك")، وشروط والأحكام فتح الحساب الخاصة بالبنك ("الشروط العامة") الصادرة من البنك والتي تم قبولها من قبلكم.

We would like to notify you that pursuant to Section 4 clause d & Section 6 clause d of the Standard Conditions pertaining to your account with the Bank, the Bank will be amending the profit weightages in your Account as per the below schedule taking effect from the 1/10/2021.

نود إخطارك بأنه وفقاً للمادة ٤ بند د & المادة ٦ بند د من الشروط العامة المتعلقة بحسابك لدى البنك، سيقوم البنك بتعديل أوزان الأرباح وفقاً للجدول أدناه، من ٢٠٢١/١٠/١.

Kindly note that should you object to such amendment, you are requested to raise the same in writing with your nearest branch. Please note that your continued use of your account on or after 1/10/2021 shall be construed as your acceptance of such revised new profit weightages.

يرجى ملاحظة أنه في حالة اعتراضك على هذا التعديل، فيطلب منك تقديمه كتابياً إلى أقرب فرع لك. يرجى ملاحظة أن استمرار استخدامك لحسابك في أو بعد ٢٠٢١/١٠/١ سيتم اعتباره موافقتك الضمنية على أوزان الأرباح المعدلة.

Please visit your branch or call our Contact Centre at 24577177 for any further clarifications.

للإستفسار يرجى زيارة فرعكم أو الإتصال هاتفياً بمركز الإتصالات على رقم ٢٤٥٧٧١٧٧.

Schedule 1 AlNamaa Account

الجدول ١ حساب النماء

AlNamaa Account حساب النماء	RO (0 TO 99,999) ر.ع	RO (100 TO 2,499,999) ر.ع	RO (2,500 to 49,999,999) ر.ع	RO (50,000 to 499,999,999) ر.ع	RO (500,000 to 999,999,999) ر.ع	RO (100 TO 4,999,999) ر.ع	RO (5,000 TO 99,999,999) ر.ع	RO (100,000 TO 449,999,999) ر.ع	RO (500,000 TO 999,999,999) ر.ع	RO (above 1Mn) ر.ع
Existing profit weightage أوزان الأرباح الحالية	0.0%	16.0%	57.0%	72.5%	87.5%	NA	NA	NA	NA	98%
New profit weightage أوزان الأرباح الجديدة	0.0%	NA	NA	NA	NA	5.0%	51.0%	72.5%	90%	100%

Schedule 2 Call Account & Savings account

الجدول ٢ حساب تحت الطلب و حساب التوفير

RO (0 TO 99,999) ر.ع	RO (0 TO 99,999) ر.ع	RO (100 TO 999,999) ر.ع	RO (1,000 TO 9999,999) ر.ع	RO Above 10K ر.ع
Existing profit weightage أوزان الأرباح الحالية	0.0%	7.0%	12.0%	16.0%
New profit weightage أوزان الأرباح الجديدة	0.0%	4.5%	12.0%	16.0%

Schedule 3 Qitaf Saving Account

الجدول ٣ حساب التوفير قطاف

RO (Above 100) ر.ع	
Existing profit weightage أوزان الأرباح الحالية	7.0%
New profit weightage أوزان الأرباح الجديدة	4.5%